

华泰财险附加石棉除外条款（CB版）

请仔细阅读本附加条款，尤其是以下划线标注免除我们责任的条款内容。

- A. 本保险不承保因为石棉实际上、宣称或威胁含有具污染性、致病性、有毒的或其他危险物质所导致的任何损失或费用。
- B. 本保险不承保因为下列原因产生的损失，或费用：
1. 被保险人或其他人受请求、要求、命令或依据法律规定，测试、监控、清理、移除、收容、处置、解毒或中和，或以任何方法反应或评估石棉的影响；或
 2. 政府机构或其他人索赔或以法律程序要求赔偿因测试、监控、清理、移除、收容、处置、解毒或中和，或以任何方法反应或评估石棉的影响所产生的损害。
-

石棉是指任何形式的石棉，包含在合金中，副产物，复合物或其他物质或废料中出现的石棉。废料包含将要再利用，修复或回收的物质。

其余条款与条件维持不变。

This Endorsement applies to the Policy described above.

PLEASE READ THE ENDORSEMENT CAREFULLY ESPECIALLY THE UNDERLINED PARTS WHICH EXEMPT THE COMPANY FROM LIABILITY UNDER THIS POLICY.

- A. This insurance does not apply to any loss, cost or expense arising out of the actual, alleged or threatened contaminative, pathogenic, toxic or other hazardous properties of **asbestos**.
- B. This insurance does not apply to any loss, cost or expense arising out of any:
1. demand, order, request or regulatory or statutory requirement that any **insured** or others test for, monitor, clean up, remove, contain, treat, detoxify or neutralise, or in any way respond to, or assess the effects of **asbestos**; or
 2. claim or proceeding by or on behalf of a governmental authority or others for damages because of testing for, monitoring, cleaning up, removing, containing, treating, detoxifying or neutralising, or in any way responding to, or assessing the effects of **asbestos**.
-

Asbestos means asbestos in any form, including its presence or use in any alloy, by-product, compound or other material or waste. Waste includes material to be recycled, reconditioned or reclaimed.

All other terms and conditions remain unchanged.